

《单词百科:prostate是什么意思?prostate怎么发音?prostate的解释和用法》

英语单词prostate是什么意思?prostate怎么读?prostate怎么发音?简答网为您整理了prostate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



prostate怎么读

prostate的读音:[pr ste t]

prostate的意思

1、n.前列腺;

prostate的相关词组

1、Benign Prostate Hyperplasia [医]BPH;

2、prostate tenderness 前列腺压痛

- 3、prostate specific antigen [医]前列腺特异性抗原，前列腺特异抗原;
- 4、prostate gland 前列腺;
- 5、prostate cancer [医]前列腺癌;
- 6、benign prostate hyperplasia [医]BPH;

prostate的近义词

- 1、prostate gland 前列腺;
- 2、prostatic 前列腺的;

prostate的双语例句

- 1、The prostate is a gland, weighing 25 gram, below the bladder.

前列腺是一个重25克的腺体, 位于膀胱下方.

- 2、At this stage the evidence linking diagnostic radiation procedures and prostate cancer is still weak.

在这一阶段的证据联系起来的诊断程序和前列腺癌的放射仍然薄弱.

- 3、Drug therapy, and people may not satisfied to the etiology of prostate hyperplasia didn't know about.

药物治疗不够满意, 可能与人们对前列腺增生症的发病原因了解不够有关.

- 4、An enlarged prostate does not necessarily mean cancer.

前列腺肿大不一定是癌症。

- 5、During EEJ, electrical impulses a probe placed in the rectum near the prostate often accomplish ejaculation.

电刺激时, 放在直肠前列腺附近的探头释放电脉冲常可完成射精.

- 6、Conclusion To apply the prostate stents in prostatic hypertrophy was safety.

结论前列腺支架治疗前列腺增生引起的排尿困难是可靠的.

7、THE humble tomato could become a potent weapon in the fight against prostate cancer.

毫不起眼的西红柿可能成为一个抵抗前列腺癌强有力的武器。

8、Watermelon and pink grapefruit are teeming with Lycopene, shown to reduce the risk of prostate cancer.

西瓜和赤柚含有大量的番茄红素, 能够减少患前列腺癌的风险。

9、Here is one of the nodules of hyperplastic prostate.

图示一例前列腺结节状增生。

10、Horsetail is often combined with Hydrangea in the treatment of prostate troubles.

问荆常与光绣球一起用作治疗前列腺问题。

11、The normal histologic appearance of prostate glands and surrounding fibromuscular stroma is shown at high magnification.

高倍镜示正常前列腺和周围的肌纤维间质。

12、Zinc is important for prostate health and for the maintenance of a healthy immune system.

锌是重要的前列腺健康和维持健康的免疫系统。

13、We performed radical prostatectomy on localized prostate cancer cases. pathology reports after operations reinforced our diagnosis.

行前列腺根治术治疗。术后病理回报:前列腺包膜完整,无淋巴结转移。临床诊断准确。

14、Main treatment: Prostate gland cancer, treatment before menolipsis and after the operation of breast cancer patient.

主要治疗: 前列腺癌, 在停经前和乳腺癌患者术后的治疗。

15、Other men do have prostate cancer, but have normalPSAs, allowing the cancer to spread undetected.

其他人的确患有前列腺癌, 但是他们的前列腺抗原正常, 这就使得癌细胞扩散却监测不出来。

16、BACKGROUND: Radical prostatectomy is widely used in the treatment of early prostate cancer.

背景: 根治性前列腺切除术已被广泛应用于早期前列腺癌的治疗.

17、Objective: To observe therapeutic of electroacupuncture on benign hyperplasia of prostate.

结论: 电针疗法能缓解前列腺增生的临床症状,提高患者生活质量.

18、Spermatozoa are seen in approximately 1 % of prostate biopsies (unpublished personal obsecration).

在近1%的前列腺穿刺活检标本中可以见到精子.

以上是简答网为您整理的prostate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于prost

ate的用法、prostate的释义

、prostate的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/prostate>

